
Zápis z výborové schůze TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s.  

konané dne 24.11.2023 

 
Přítomni: Paloušová, Prokůpek, Hlaváč ml., Šrámek, Nechanský, Šťastný, Housa  

Omluveni: Polanecký, Popek, Havlíček 

Neomluven:  

Přizváni: Patočka 

 

Pověřen zápisem: Patočka 

Ověření zápisu: Šrámek, Housa 

 

Program: 

1. Řešení otázky areálu Kamenec, informace jednatele TJ k současnému stavu v areálu Kamenec, 

prezentace skupiny Kamenec ohledně návrhu rozpočtu na financování rozvoje areálu Kamenec. 

2. Diskuse ohledně nových zákonných důsledků při uzavírání DPP ve firmách. 

3. Informace jednatele TJ k vyhlášení dotačního programu Můj klub 2024 agenturou NSA. 

4. Informace jednatele TJ k provedeným úpravám ve společných prostorách KD a návrh jednatele TJ na 

opravu dveří a zárubní ve společných prostorách. 

5. Informace jednatele TJ k provedené rekonstrukci ubytovny. 

6. Návrh na zřízení FVE na ohřev vody na kabinách v areálu Pilišťata. 

7. Návrh na kompletní rekonstrukci stánku u fotbalového stadionu v Pilišťatech. 

8. Závěr a jmenování ověřovatelů zápisu. 

 

Bylo projednáno: 

 

1. Na úvod jednání výkonného výboru seznámil jednatel TJ přítomné o pokračujícím jednání s ředitelem 

Snowhill Jizera, s.r.o. Ing. Hoškem ohledně upřesnění a vyčíslení případně převáděného majetku 

v areálu Kamenec zpět na TJ Sokol Jablonec nad Jizerou. Jelikož se z jednání VV omluvil vedoucí 

skupiny Kamenec pan Havlíček David, tak byl jednatelem TJ prezentován vypracovaný návrh na 

rozvoj areálu Kamenec pouze v písemné podobě, bez potřebného vysvětlení a doplnění. VV 

konstatoval, že je nutné kromě materiálního rozvoje areálu připravit i rozpočet ostatních nákladů na 

provoz při případném převodu zpět na TJ (úkol pro místopředsedu TJ pana Nechanského). Dále VV 

konstatoval, že až budou tyto rozpočty připraveny, bude opět prvotně osloveno město jako hlavní 

partner TJ.  

2. Jednatel TJ informoval výkonný výbor o již schválených zákonných ustanoveních, které významně 

mění zaměstnávání na DPP. Jelikož se to TJ týká (v roce 2023 bylo uzavřeno v rámci TJ 13 dohod o 

provedení práce), tak bude nutné oslovit všechny zaměstnance a informovat je o změnách platných 

k 1.1.2024, pokud kromě DPP u TJ mají podepsanou dohodu o provedení práce i u jiného 

zaměstnavatele (úkol pro jednatele TJ).  

3. Jednatel TJ informoval VV o vyhlášení dotačního programu Můj klub 2024 agenturou NSA a o 

změnách, které nastaly oproti výzvě Můj klub 2023. Znovu zdůraznil nutnost důsledně vést docházku 

tréninku, tréninkový plán a dokumentování oficiálních závodů a utkání, která jsou pod patronací 

jednotlivých sportovních svazů. Zdůraznil zejména nutnost pravidelnosti tréninků (min. 35 týdnů 

v roce, zaplacení členských příspěvků pro TJ a rozdělení na jednotlivé kategorie, kdy při požadavku na 

zařazení do nejvyšší kategorie je nutné mít zaevidováno min. 6 závodů nebo utkání v období 12-ti 

měsíců od požádání o dotaci – toto bude následně kontrolováno na jednotlivých sportovních svazech. 

(úkol pro předsedy oddílů – kopaná, lyžaři, skiboby, stolní tenis, ASPV) 

4. Jednatel TJ informoval VV o již provedené výmalbě společných prostor KD a probíhající opravě 

osvětlení společných prostor. Dále předložil návrh na opravu a nátěr dveří a zárubní ve společných 

prostorách KD. VV souhlasí s touto úpravou za předloženou cenu (úkol pro jednatele TJ – zajistí 

projednání a souhlas s touto renovací dveří u druhého vlastníka KD – Města Jablonec nad Jizerou).  

5. Jednatel informoval VV o již skoro dokončené, předem schválené, rekonstrukci jednoho pokoje na 

ubytovně. Vyúčtování této rekonstrukce ještě není k dispozici. 

 

 



6. Jednatel TJ informoval VV o návrhu pana Jakuba Zuzánka na zařízení dokumentace k případnému 

zřízení FVE na ohřev vody na kabinách v areálu Pilišťata zdarma. VV souhlasí s vypracováním návrhu, 

tento návrh následně posoudí a předloží Městu Jablonec nad Jizerou ke schválení s žádostí o dotaci na 

tuto investici. 

7. Člen výkonného výboru Hlaváč Pavel ml. přednesl návrh a požadavek na kompletní rekonstrukci 

stánku u fotbalového stadionu v areálu Pilišťata. Stánek je již několik let ve velmi špatném stavu. I přes 

několik úprav ve vlastní režii, nelze dále dlouhodobě tento stánek zachovat v provozuschopném stavu. 

VV souhlasí s tím, že pan Hlaváč připraví hrubý nákres a rozpočet na výstavbu stánku. Dále VV 

konstatoval, že bude nutném toto projednat s představiteli města (Město Jablonec nad Jizerou je 

majitelem areálu, TJ je pouze dlouhodobí nájemce areálu). Pokud město schválí tuto rekonstrukci, tak 

nechat připravit projektovou dokumentaci a veškerá povolení nutná před stavbou. I v tomto případě 

požádá TJ Město Jablonec nad Jizerou o dotaci na vzniklé náklady při případné rekonstrukci stánku. 

8. Ověřovateli zápisu byli stanoveni pan Šrámek a pan Housa. 

 

 

      

  

Zapsal: Jaromír Patočka      Jednatel TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. 

 

 

 

Ověření zápisu:  Mgr. Šrámek Vojtěch 

 

 

 

    Ing. Aleš Housa 


